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Vážení občané, 
čas nenávratně ubíhá a tak jsme se ani nenadáli a uběhly čtyři roky. Máme tu konec vole
ního období a za měsíc, 23. a 24. září, nás čekají volby do zastupitelstva naší obce a také 
volby do senátu.  

Dovolte mi proto, abych na uplynulé čtyři roky trochu zavzpomínal. Chtěl bych poděkovat 
zastupitelům a radním obce za jejich práci. Všichni ji vykonávali zodpovědně. Zastupite
stvo se sešlo na 16 zasedáních a až na drobné výjimky v plném počtu. Rada měla potom do 
dnešního dne 55 schůzí. Na všech těchto jednáních jsme řešili vše důležité a musím říci, že 
v naprosté většině případů jsme se shodli. Za to patří všem zastupitelům velký dík

Když se ohlédneme a zavzpomínáme, co se vlastně za ty poslední roky u nás změnilo, nebo 
zlepšilo, tak je toho určitě spousta. Jsou to věci velké i menší. Většina snad usnadnila a 
zlepšila život většině našich občanů. A že to nebyly úplně lehké a bezproblémové čtyři roky, 
to víme všichni. Možná, že pro mnoho lidí to byly dokonce ty nejtěžší roky v
la nás pandemie Covidu, která nám všem změnila život. Museli jsme se vypořádat s
novými situacemi, řešit věci, které nás předtím nenapadly ani ve snu. Jak v
v osobním životě. Také na nás dolehla zcela nečekaná válečná událost na Ukrajině. Boh
žel tento nepochopitelný konflikt v Evropě zasáhl do našich životů a jeho následky budeme 
pociťovat ještě velmi dlouho a pravděpodobně ve všech oblastech našeho života.

Ale život se u nás, ani přes všechna úskalí, naštěstí nezastavil. Pokračuje činnost spolků a 
sdružení v naší obci, pokračuje výuka v naší škole i mateřské školce. Rozbíhají a vracejí se 
k normálu kulturní a sportovní akce.   

Doufám, že to nejhorší už je za námi a vše se bude jenom zlepšovat. 

 Z velkých investičních akcí, které se nám podařilo zrealizovat, bych uvedl rekonstrukci a 
přístavbu budovy Obecního úřadu, vybudování místa pro přecházení a přil
ků, rekonstrukci Náměstí 1. máje a prostoru před Obecním úřadem, rozšíření parkovacích 
míst na náměstí 1. Máje. Dále kompletní rekonstrukci vodovodu v
následně nové povrchy komunikací na ulicích Dlouhá, Na Výsluní, Náměstí
Náměstí 9. května. Položila se nová dlažba na chodníku kolem Staré školy. Podařilo se 
provést legalizaci a rekonstrukci vodní nádrže Hlubňa a vybudovat soustavu tůní v
potoku Chrábek. Také bylo kompletně zrekonstruováno sociální zařízení
v mateřské škole. Na několik etap se povedlo opravit most přes řeku Svitavu do Dolní Lh
ty, který byl v havarijním stavu. Zrealizovala se výstavba nových garáží včetně komunik
ce.   
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No a samozřejmě řada drobnějších akcí a oprav. Pořád je co zlepšovat a je také třeba udr-
žovat zařízení vybudovaná již dříve. 

Na závěr mi dovolte, abych Vás všechny pozval k volbám. Přeji Vám krásný konec prázd-
nin, hezké Babí léto. Dětem úspěšný vstup do nového školního roku a nám všem hodně 
zdraví a štěstí. 

 Vít Rajtšlégr, starosta  

Získané dotace v letech 2019-2022 
2019 350 000,00   Oprava mostu přes Svitavu  Jihomoravský kraj  

2019 400 000,00   Oprava sociálního zařízení v ZŠ a MŠ  Jihomoravský kraj  

2019 50 000,00   Projekt- vodní nádrže  Jihomoravský kraj  

2020 300 000,00   Oprava střechy obecního úřadu  Jihomoraský kraj  

2020 144 768,00   Kůrovcová kalamita 2019 Jihomoravský kraj  

2020 93 170,00   Digitální povodňový plán  
Ministerstvo  
Životního prostředí  

2020 1 739 145,00   Rekonstrukce obecního úřadu  
Ministerstvo pro  
místní rozvoj  

2020 1 345 370,00   Místo pro přecházení  
Státní fond dopravní  
infrastruktury  

2021 230 228,00   Kůrovcová kalamita 2020 Jihomoraský kraj  

2021 1 021 000,00   Vodní nádrž Hlubňa  
Ministesrtvo  
zemědělství  

2021 500 000,00   Elektromobil  
Státní fond životního  
prostředí  

2021 160 000,00   Nová počítačová učebna v ZŠ a MŠ  Jihomoravský kraj  

2021 400 000,00   Vodní nádrže v Chrábce  Jihomoravský kraj  

2021 2 106 000,00   Vodní nádrže v Chrábce  
Ministerstvo  
zemědělství  

2022 100 000,00   Stezka Studánka u trojmezí  Jihomoraský kraj  

2022 49 000,00   Oprava kříže  Jihomoravský kraj  

2022 1 839 000,00   
Přírodně vzdělávací zahrada  
u ZŠ a MŠ  

Ministesrtvo pro  
místní rozvoj  

2022 62 000,00   Mobiliář na Hasičské louce  Jihomoraský kraj  

2022 1 941 600,00   Cyklostezka I.etapa  
Státní fond doprav. 
iInfrastruktury 
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Informace k volbám do zastupitelstva obce 
VOLBY SE BUDOU KONAT: 
v pátek 23.září  2022 od 14.00 do 22.00 hodin a v sobotu 24.září 2022  
od 8.00 do 14.00 hodin v budově Staré školy, Ráječko, Osvobození 49.  
 

VOLIČEM 
je občan obce, který alespoň druhý den voleb dosáhl věku nejméně 18 let a je v den voleb 
přihlášen k trvalému pobytu a je státním občanem České republiky nebo státním občanem 
členského státu Evropské unie - pokud požádal na obecním úřadě o zápis do dodatku stá-
lého seznamu voličů. 
 

HLASOVÁNÍ 
Volič po příchodu do volební místnosti prokáže okrskové komisi svou totožnost a státní 
občanství České republiky platným občanským průkazem nebo cestovním pasem ČR. Jde-
li o cizince, prokáže státní občanství státu, jehož občané jsou oprávněni volit na území ČR, 
průkazem o povolení k pobytu vydaným dle zákona č. 326/1999 Sb., o pobytu cizinců na 
území ČR. 
 

HLASOVACÍ LÍSTEK 
V záhlaví každého hlasovacího lístku je uveden název obce a počet členů zastupitelstva.  
Do zastupitelstva obce Ráječko se volí 15 členů 
Hlasovací lístky budou distribuovány voličům nejpozději 3 dny přede dnem voleb. 
Úprava hlasovacího lístku 
Hlasovací lístek volič upraví jedním z uvedených způsobů: 
1. Označí křížkem ve čtverečku v záhlaví sloupce před názvem volební strany pouze jednu 
volební stranu. Tím je dán hlas kandidátům této volební strany v pořadí dle hlasovacího 
lístku v počtu, kolik činí počet členů zastupitelstva obce, který má být v obci volen.  
2. Označí v rámečcích před jmény kandidátů křížkem toho kandidáta, pro kterého hlasuje, 
a to z kterékoli volební strany, nejvýš však 15. 
3. Kromě toho lze oba způsoby, popsané předchozích bodech kombinovat, a to tak, že lze 
křížkem označit jednu volební stranu a dále v rámečku před jménem kandidáta další kan-
didáty, pro které hlasuje, a to v libovolných samostatných sloupcích ve kterých jsou uvede-
ny ostatní volební strany. 
Pokud volič neoznačí na hlasovacím lístku ani volební stranu ani žádného kandidáta, hla-
sovací lístek nevloží do úřední obálky, hlasovací lístek přetrhne nebo vloží do úřední obálky 
několik hlasovacích lístků do téhož zastupitelstva, je hlas neplatný.  
Každý volič hlasuje osobně, zastoupení není přípustné.  
Voličský průkaz se nevydává. 
 

HLASOVÁNÍ DO PŘENOSNÉ SCHRÁNKY  
V případě závažných, zejména zdravotních důvodů může být hlasování umožněno i mimo 
volební místnost v rámci volebního okrsku do přenosné schránky. Zájem volit do přenosné 
schránky je možno nahlásit na obecním úřadě nebo v dny voleb přímo ve volební místnosti, 
telefon do volební místnosti: 724 01 84 86.  
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Informace k volbám do Senátu České republiky
Volby do Senátu Parlamentu České republiky se uskuteční 23. a 24. září 2022 (
s volbami do zastupitelstva obce Ráječko), v případě 2. kola 30.9. a 1.10.2022.
 
Hlasovací lístky budou dodány nejpozději 3 dny před konáním voleb. V
budou lístky k dispozici přímo ve volební místnosti, nebudou distribuovány do domácno
tí.  

Od 8. do 20. září 2022 je možno na obecním úřadě Ráječko požádat o vydání voličského 
průkazu a volit tak v jakékoli volební místnosti v Senátním volebním obvodu č. 49.

 Kateřina Sehnal

   
               Zprávičky ze školy 
 
Červnový program akcí byl velmi pestrý. Zahájili jsme ho návštěvou Elišky Vafkové, maj
telky psího hospicu Dejte nám šanci, která přijela společně se svými dvěma svěřenci. D
zvěděli jsme se mnoho o její práci – péči o staré a nemocné psy i o jejich osudech.   

Jarní kurz dopravní výchovy absolvovali žáci 4. a 5. ročníku opět na dopravním hřišti 
Blansku. Za úspěšné splnění praktické a teoretické části obdržela většina dětí 
listy. Ti, kterým se to na hřišti nepovedlo, využili později šance absolvování testu

Na fotbalovém dopoledni si děti zasportovaly s fotbalovou akademií RDR. Na třech st
novištích tak mohly okusit nejen fotbal jako takový, ale i otestovat svou rychlost, obratnost 
a postřeh. Na všech bylo vidět, že si připravené aktivity užili, a kdo ví, třeba si alespoň 
některé z dětí našlo v této „sedavé době“ nový sportovní koníček.     

V rámci školního výletu jsme letos navštívili Brno. Naše cesta směřovala nejdříve do pl
netária, kde jsme zhlédli pořad o astronautech. Následně jsme absolvovali prohlídku m
zea Anthropos v Pisárkách. Turistická část výletu vedla středem města, kde jsme sp
objevovali některé z historických a uměleckých památek Brna. 

Letos jsme pořádali již XXVI. ročník Olympiády malotřídních škol 
Vzhledem ke kolizi termínů dvou pravidelných účastníků proběhla tentokrát v komornější 
verzi – v počtu čtyř družstev – což ale nijak neubralo na nadšení a výborných výkonech 
hráčů. Nižší počet škol umožnil hrát systémem „každý s každým“, následovaly finálové 
zápasy o umístění. Reprezentanti naší školy dokázali to, co se povede jen málokdy 
jedna škola vyhrála jak turnaj v kopané, tak ve vybíjené.   

Pořadí ve vybíjené i kopané bylo totožné: 1. Ráječko, 2. Doubravice, 3. Bořitov, 
čany 

Nejlepším hráčem vybíjené byl zvolen Petr Němec z Doubravice, nejlepším hráčem kopané 
Lukáš Sehnal z Ráječka. 
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V rámci oslavy výročí otevření bylinkové zahrady vystoupili ve Staré škole žáci 2. a 3. 
ročníku se svým kulturním programem. V hudebně – recitačním pásmu zazněla netradičně 
také hra na violoncello. 

Poslední školní týden jsme zahájili na myslivecké chatě. K tradičním „disciplínám“, jako 
je poznávání živočichů, stromů a střelba ze vzduchovky, letos přibylo stanoviště se zbra-
němi a ukázka výcviku loveckých psů. Nechybělo ani luštění obří křížovky a opékání párků 
na závěr. Děkujeme za pozvání a realizaci akce! 

Již několikátým rokem vyrábějí žáci pátého ročníku v červnu absolventské tablo. Není 
snadné vymyslet každý rok jiný koncept, přesto se vždy snažíme o originalitu a myšlenku, 
která celý výtvor propojí. Na tom letošním jsme se pokusili zúročit alespoň některé doved-
nosti z výuky informatiky. Pojítkem byly citace z našich divadelních rolí. Tablo bylo vysta-
veno na obecním úřadě, kde také proběhlo slavnostní přijetí absolventů vedením obce. 

Po dvou letech se opět konala Školní akademie. V prostorách Staré školy jsme zrealizovali 
hned dvě představení. To dopolední bylo určeno převážně dětem z mateřské školy, na 
odpoledním tvořila diváky především rodičovská veřejnost. V prvním bloku vystoupili 
s pásmem písní a básní postupně žáci prvního, druhého a třetího ročníku a sklidili zaslou-
žený potlesk. Po přestávce sehráli žáci nejvyšších ročníků pohádku Lotrando a Zubejda. 
Divadlo připravovali čtvrťáci a páťáci dva měsíce. Termín byl „šibeniční“ a z větší části se 
nacvičovalo po vyučování. Malované kulisy si na základě návrhu paní Evy Juračkové děti  
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vytvořily samy, vyráběly či sháněly si i rekvizity a kostýmy. Nebylo to snadné, ale snad stál 
výsledek za to a herci i diváci si to užili! 

Školní rok jsme zakončili v poslední červnový den. Rozloučili jsme se se dvěma vyučující-
mi, se žáky pátého ročníku (kteří všichni odchází na ZŠ Rájec) a se sourozenci z Ukrajiny. 
Vysvědčení bylo rozdáno a prázdniny tak mohly začít! 

 

Fotogalerii naleznete na www stránkách školy. 

 Mgr. Jana Smejkalová 

Loučení s mateřskou školou 
Školní rok se přiblížil ke konci a na předškoláky čekala již tradiční rozlučka na námořnické 
téma s názvem Odplouváme do školy. Děti na vyzdobené zahradě plnily rozmanité úkoly 
a pro rodiče měly připravené krátké vystoupení. Všechny děti byly slavnostně pasovány na 
„školáky“, obdržely dárky a nadešlo pomyslné rozloučení s mateřskou školkou.  

Na konci června jsme se šli podívat na představení dětí z naší základní školy, které se nám 
velice líbilo. Starší kamarády a sourozence jsme odměnili velkým potleskem.  

 
 



www.rajecko.cz číslo 3 • srpen 2022

 

 
 
 

Se všemi dětmi jsme si popřáli pěkné prázdniny a s budoucími prvňáčky (i jejich rodiči) 
nastalo velké loučení. 
 

V září se těšíme na nové kamarády a další zážitky v mateřské školce.  

 
 Veronika Kyzlinková 

Zahájení školního roku 2022/23 
Ve čtvrtek 1. září bude v budově Základní školy a Mateřské školy Ráječko slavnostně zahá-
jen nový školní rok. Základní školu letos bude navštěvovat 64 žáků, kteří budou rozděleni 
do čtyř tříd. Organizace tříd a třídních učitelek bude následující: 1. ročník - Mgr. Markéta 
Růžičková, 2. ročník - Mgr. Jana Lorgerová, 3. ročník - Mgr. Romana Dočekalová a spoje-
ná třída (4.+5. ročník) - Mgr. Jana Smejkalová. Dále Mgr. Jana Plisková jako netřídní 
učitelka.  

Školní družina má dvě oddělení s kapacitou 50 dětí. V družině budou pracovat paní vycho-
vatelky Helena Musilová a Miroslava Kneslová. 

Od srpna se postupně rozjíždí i provoz 3 tříd mateřské školy. Děti jsou rozděleny do věkově 
smíšených tříd.  Budou se o ně starat vedoucí učitelka MŠ paní Veronika Kyzlinková a dále 
učitelky: Bc. Simona Dostálová, Eliška Ševčíková, Bc. Žaneta Málková, Mgr. Soňa Koc-
manová a Kateřina Fojtová. Ve třídách naší školky vypomáhají asistentky - Jana Dvořáčko-
vá a Vendula Podhradská.   

Přeji Vám všem v novém školním roce hodně zdraví a pohody 

 PaedDr. Pavel Vaverka, ředitel ZŠ a MŠ Ráječko
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Vážení senioři, seniorky, 
ČESKÝ ČERVENÝ KŘÍŽ RÁJEČKO POD ZÁŠTITOU OBCE RÁJEČKO 

si Vás dovolují pozvat na TRADIČNÍ SETKÁNÍ, 
které se uskuteční v sobotu 22.10.2022 od 14 hodin  

ve Staré škole v Ráječku. 
K tanci a poslechu zahraje Pavel Kováč. 

V programu vystoupí Holky z naší Staré školky. 
Vstupné dobrovolné, občerstvení zajištěno.                Srdečně zvou pořadatelé 

Jihomoravská krajská asociace Sport pro všechny a  
Rekreační sporty Ráječko  

pořádají v sobotu 17.září 2022 akci  
SENIOŘI V POHYBU 

 Akce se bude konat na Hasičské louce.  
Zveme všechny občany na tuto netradiční sportovní akci. 
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Blanenská farnost, jejíž je naše obec Ráječko součástí,  má no-
vého faráře – Otce Jiřího Kaňu střídá Otec Jaroslav Čupr  
Otec Jaroslav Čupr byl v neděli 7. 8. 2022 liturgickým obřadem uveden do úřadu blanen-
ského faráře. Obřad uvedení se konal při mši svaté v přítomnosti věřících a provázel jím O. 
Václav Trmač, děkan blanenský a farář z Jedovnic. Všichni přítomní věřící jednohlasně 
odpověděli na otázku, zda ho přijímají za faráře "ano" a tím mu vyjádřili podporu. Pan 
Jaroslav Čupr má 51 let a je absolvent Cyrilometodějské teologické fakulty Univerzity Pa-
lackého v Olomouci a Papežské lateránské univerzity v Římě. Jeho dosavadním působiš-
těm byl kostel sv. Máří Magdaleny v Brně. Působil také jako sekretář diecézního biskupa či 
vyšetřující soudce Diecézního církevního soudu. 

Otec Jiří Kaňa odchází do Velkého Meziříčí 
Pan Jiří Kaňa, rodák z Dolních Bojanovic 
sloužil na blanenské farnosti 22 let. Jsme 
velmi vděčni za všechno, co pro naše obča-
ny udělal.  Zúčastňoval se mnoha kultur-
ních a společenských akcí, navštěvoval děti 
ve školce, pomáhal s vedením kroužku 
náboženství v místní škole, pořádal ve 
staré škole mše a jiné. Pan Jiří Kaňa je 
absolvent gymnázia v Hodoníně a bohoslo-
vecké fakulty v Litoměřicích. Do Blanska 
přišel už v roce 1997 během svých studií 
v Římě.  
Poslední akce, které se Otec Jiří zúčastnil, 
byla červnová slavnost bylinkové zahrady 
s výstavou včelařství. Zde Otec Jiří vysvětil 
sochu svatého Ambrože, patrona včelařů. 
Jako blesk z čistého nebe nás 
v následujícím týdnu zastihla zpráva, že 
Otec Jiří z Blanska odchází. 
Důvodem k odchodu do jiné farnosti je 
změna na pozici brněnského biskupa, 
kterým se letos stal Pavel Konzbul. Ten si 
za svého spolupracovníka vybral dosavad-
ního faráře z Velkého Meziříčí Pavla Šenkyříka. A jeho nástupcem na Vysočině určil právě 
Jiřího Kaňu.  
Děkujeme Otci Jiřímu za dvacet dva roků jeho působení a zároveň se těšíme na vše, co 
přinese působení Otce Jaroslava Čupra v blanenské farnosti a v obci Ráječko.  
Po dokončení oprav božích muk u hřbitova požádáme laskavě O. Jaroslava Čupra o vysvě-
cení této kulturní památky. 

 Kateřina Sehnalová, místostarostka  
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Mateřské centrum RAJČÁTKO  
 

Cvičení nejmenších v Rajčátku  
Už několikátý rok (od 2011) mají maminky v Ráječku možnost využít krásnou hernu v 
horním patře sportovní haly. Kromě skluzavek, houpacích koníků, "přelezek" a balónu, 
mají nově děti k vyzkoušení i ortopedický chodník a montessori hračky.  
Kdo by se chtěl přijít podívat, tak od září každé pondělí od 8:30. 

 

 

 

 

 

 

 

 Zuzka Zítková, vedoucí maminka cvičitelka   
Tvořivý keramický kroužek  
Dvakrát týdně měly děti možnost seznámit se s výrobou zejména keramických sošek, hr-
níčků, misek, ozdob apod.  Keramický kroužek probíhá v 1. patře sportovní haly. Dílna je 
plně vybavena včetně vypalovací pece a hrnčířského kruhu.  Máme dvě vedoucí – zkušené 
keramičky a to Janičku Vejplachovou a Alenku Brhelovou.  

R- aerobic klub Ráječko 
Kroužky cvičení aerobiku mají také dlouholetou tradici. Můžeme se pyšnit družstvem nej-
menších – školkáčci a 1. třída a družstvem starších. Během roku byla možnost se ukázat 
na spoustě závodů a vystoupení.  Mladší trénují jedenkrát a starší dvakrát týdně. Tréninky 
probíhají ve Staré škole v Ráječku.  V červenci proběhl příměstský tábor, účast byla hojná a 
všechny děti si aktivit na táboře moc užily. Tábor nebyl určen pro ty, kteří navštěvují krou-
žek aerobiku. Účastnili se ho tak i kluci a děti, které aerobik necvičí. Zkušenými a u dětí 
hodně oblíbenými cvičitelkami jsou Danča Pokorná, Barča Dzapková, Týnka Neoralo-
vá.  

Všem vedoucím děkujeme 😊 Mám velikou radost, že Mateřské centrum Rajčátko je 
velmi aktivní. Ráda bych poděkovala hlavně vedoucím kroužkům, které  této činnosti 
věnují spoustu volného času, ale v neposlední řadě i rodičům, kteří děti v těchto čin-
nostech podporují. 

 Kateřina Sehnalová, předsedkyně mateřského centra Rajčátko  
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Příměstský tábor R-aerobik Ráječko 
Tradičně jako každý rok, tak i letos se děti z Ráječka a okolí mohly těšit na náš příměstský 
tábor, který byl na téma Vesmír. Zázemí jsme opět měli ve Sportovní hale, kterou jsme 
ještě před příchodem dětí vyzdobili tak, abychom se po celou dobu tábora opravdu cítili 
jako ve Vesmíru. Všude kolem byly planety, Slunce, Měsíc, raketa a dokonce i svítící 
hvězdy.  

První den se hrály seznamovací hry, aby se děti mezi sebou i s námi vedoucími lépe pozna-
ly. Vyráběli jsme ufony, zkoušeli jsme si, jak vypadá noční obloha pomocí svítících hvězdi-
ček a po výborném obědě se odcházelo směr koupaliště.  

Druhý den našeho příměstského tábora následovala procházka do Blanska na výbornou 
točenou zmrzlinu. Každý den po obědě následoval polední klid, kdy děti měly k dispozici 
relaxační a odpočinkové aktivity, 
nebo si klidně mohly lehnout a 
zavřít očka. V odpoledních hodi-
nách pak nechybělo vyrábění, 
plnění pracovních listů a před-
náška o prvním letu do Vesmíru 
a několik sportovních her, právě 
na téma Vesmír.  

Ve středu byl příchod na tábor o 
trošku dříve, protože nás čekal 
výlet do Hvězdárny a planetária 
v Brně.  

Ve čtvrtek se ráno odcházelo do lesa, kde jsme 
si vyzkoušeli pohybové hry na téma vesmír v 
terénu a taky se stavěly domečky pro lesní zví-
řátka z materiálů, které byly k dispozici právě v 
lese. Po obědě a poledním klidu následovala 
obří diskotéka v hale. Také nesmíme zapome-
nout vodní bitvu s balónky, do které se zapojily i 
vedoucí tábora.  

Poslední den nás jako již každý rok čekal další 
výlet do Brna a to do zábavného parku Bongo.  

Celý tábor panovala skvělá atmosféra a myslíme, že jsme si to všichni velice užili. Vznikla 
nová přátelství, nové zážitky i zkušenosti.  

Děkujeme obci Ráječko, za možnost zázemí ve Sportovní hale. Děkujeme našim mamin-
kám, které nám celý týden opět vařily výborná jídla. Děkujeme i rodičům za skvělou spolu-
práci po celý týden. Těšíme se na příští rok!       

 Vedoucí tábora – Danča, Barča, Týnka 
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Rozpis LSPP – stomatologie – ZÁŘÍ 2022 
SLUŽBA JE SLOUŽENA OD 08:00 – 13:00 HODIN (soboty, neděle a svátky) 
3.9. MUDr. Mikulášková  

Miroslava 

Letovice, Mánesova 468/2 516 474 488 

4.9. MUDr. Nečasová Lucie Blansko, ZŠ TGM, Rodkovského 2 607 812 963 

10.9. MUDr. Padalík Karel Boskovice, Nemocnice Boskovice 516 491 263 

11.9. MUDr. Křížová  

(MDDr. Vrbová) 

Knínice u Boskovic, 330 774 844 735 

17.9. MUDr. Paulíčková Jarmila Černá Hora, Zdrav. středisko 725 415 615 

18.9. MUDr. Paulíčková Veronika Černá Hora, Zdrav. středisko 723 184 842 

24.9. MUDr. Pernicová Libuše Boskovice, Růžové nám. 16 774 177 804 

25.9. MDDr. Potůček Jiří Blansko, Pražská 1b 516 419 538 

28.9. MDDr. Prachařová Iva Poliklinika Blansko, Sadová 33 725 906 610 
Mimo výše uvedenou dobu je zajištěna v Brně na adrese Úrazová nemocnice, Ponávka 6, tel. 

545 538 111. Úrazová nemocnice službu zajišťuje ve všední dny od 18:00 hodin do 24:00 hodin. O 
sobotách, nedělích a svátcích od 8:00 do 20:00. 

 


